

《单词百科:pillaring是什么意思?pillaring怎么发音?pillaring的解释和用法》

英语单词pillaring是什么意思?pillaring怎么读?pillaring怎么发音?简答网为您整理了pillaring的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



pillaring怎么读

pillaring的读音:[ˈpɪlərɪŋ]

pillaring的意思

- 1、n. (高炉) 冷料柱; (烟) 向上直冲; 柱状烟
- 2、v. 用柱支持 (pillar的ing形式)

pillaring的双语例句

- 1、The investigation on their catalytical behavior based on the decomposition of methyl

orange under UV-Vis light suggests the catalytic activities were greatly enhanced by TiO₂ pillaring process, decomposition of methyl orange is 94% in 120 min.

考察了K₂Ln₂Ti₃O₁₀（10）在紫外光下对甲基橙的光催化降解性能，结果表明TiO₂柱撑后产物的光催化活性得到明显提高，在120min内降解甲基橙94%。

2、Review of Researches on Pillaring Species

柱化剂研究进展

3、The result shows that after pillaring modified, the adsorption capacity can be improved obviously.

结果表明：对蒙脱石柱撑改性后能显著提高其吸附性能。

4、In this study, The Ti-PILC synthesized by the pillaring of Ti-precursor from the hydrolysis of modified TTIP with acetate group in water was firstly reported.

在本研究中，首次报道了乙酸改性钛酸四异丙酯水解制备钛溶胶的方法合成钛层柱粘土。

5、The results indicate that the charge of tetrahedral sheet and pillaring density are related to the amounts of Gallium in tetrahedral sheet.

结果表明，Ga占据骨架四面体位置，影响四面体层电荷及Al柱的交联密度。

6、Advances in studies on synthesis and pillaring and application of pillared interlayer clays

柱撑粘土合成柱化机理及应用研究进展

7、Many countries and regions are supporting it as strategic industries and pillaring industries.

不少国家和地区都把这一产业作为战略产业和支柱产业来扶植。

8、This paper analyses the mechanism and actual situation of mine ground pressure appearance of residual pillaring in upper layer in the mining of lower layer, and puts forward some main technical measures of rational control of the roof.

分析了上层采空区残留煤柱在下层开采中的矿压显现机理与实际状况，提出了合理控制顶板的主要技术措施。

9、Using tetramethylammonium silicate as the pillaring agent, the effects of ultrasonic treatment on the synthesis of the MCM-36 zeolite were investigated.

以四甲基铵硅酸盐为柱化剂，考察了超声作用对MCM-36分子筛合成的影响。

10、Directly synthesis of layered double hydroxides pillaring with organic anions by homogeneous precipitation

均匀沉淀法直接合成有机阴离子柱撑水滑石

11、Study on the Pillaring Reaction Process of Montmorillonite by Hydroxide Titanium

羟基钛柱撑蒙脱石反应过程的研究

12、Application and practice of large diameter deep-hole blasting technology in pillaring

大直径深孔爆破技术在矿柱回采中的实践与应用

13、Mine Ground Pressure Appearance and Roof Control of Residual Pillaring in Upper Layer in the Mining of Lower Layer

上层残留煤柱在下层开采中的矿压显现与顶板控制

以上是简答网为您整理的pillaring怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于pillaring的用法、

pillaring的释义、pillaring的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/pillaring>